
 

 

 

Styrelsens verksamhetsberättelse 2024 

 
Styrelsens sammansättning 

 

Ordförande    Örjan Eriksson Sveg 

 

Vice ordförande   Ulf Jernström Frösön  

 

Sekreterare    Mia Strömstedt Hammerdal 

 

Ledamot    Sandra Berntzen Örnsköldsvik 

 

Ledamot    Johan Garli  Stugun 

 

Ledamot    Olle Gavelin  Vilhelmina 

 

Ledamot    Annica Billberg Härnösand 

 

Adjungerad Kassör   Per-Erik Norbäck Härnösand 

 

Adjungerad Ungdom   Elias Westberg Vilhelmina 

 

Adjungerad Ungdom   Ludvig Bergström Vilhelmina 

 

Adjungerad Utbildning   Jenny Lindström Sundsvall 

 

Adjungerad Miljö   Anders Andersson Krokom 

 

 

Sportgrens ansvariga 

 

Projekt Ungdom 

 

*Annica Billberg 

Elias Westberg 

Ludvig Bergström 

         

Rally, Historisk bilsport 

 

*Dan Hoff 

Lasse Söderström 

Sture Persson 

Mats Wallin 

Håkan Nilsson 

Henrik Hedström 

 



Dragracing,  

 

*Carolina Strandberg 

 

Drifting 

 

*Moa Bergström 

  

Karting       

   

*Arne Sjölander 

*Patrik Rensbo 

 

Folkrace/Bilcross      

    

*Kim Berntzen/ Jocke Hestner/Olle Gavelin/ Örjan Eriksson 

Roger Åström 

Fredrik Mattsson 

Micael Larsson 

Kent Wågström 

 

Racing/Enkel bilsport 

 

*Per-Erik Norbäck 

 

Rallycross, Backe 

 

* Bengt-Åke Ihrén 

    

 

* Sammankallande 

 

Samordnare 

 

Teknisk    Per Persson 

 

Säkerhet    Ulf Jernström 

 

Banbesiktning   Joacim Söderström 

 

Besiktning    Bengt Emilsson 

    Lars-Erik Söderström 

 

Utbildning    Jenny Lindström 

 

Webbmaster    Sandra Berntzen 

      

Valberedning    Stig-Roland Bohman Örnsköldsvik 

    Kurt Ehlin  Örnsköldsvik 

 

Miljörådgivare   Anders Andersson Krokom 

 



Tävlingstillstånd   Mia Strömstedt Hammerdal 

 

Revisorer    Kåre Karlsson Östersund 

    Jocke Hestner Hammerdal 

 

Revisor sup    Roger Vestin  Örnsköldsvik 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 11 protokollförda sammanträden. 

Styrelsen har haft både fysiska och Teams möten, fysiska möten har skett i samband med andra 

aktiviteter för att hålla en bra kostnadsnivå samt ur miljöhänsyn. 

 

Ulf Jernström sitter kvar i säkerhets och miljökommittén i SBF. 

 

Bilsportskonferensen blev superbra, bra föreläsare, bilarna blev succé men få representanter från 

klubbarna, ett stort plus var alla ungdomar från bla. Young wheels Sundsvall, SGAerna var på plats 

och det blev bra diskussioner. Utbildningskalender presenterades. 

Galan blev en supersuccé, många nominerade och pristagare! Nu har vi hittat rätt ställe att vara på! 

Detta år genomfördes inga ordförandekonferensen och SGA träffen gemensamt i Stockholm tyvärr! 

Alla berörda i distriktet har blivit erbjuden olika kurser/utbildningar 

Styrelsen & SGAer har varit och representerat på tävlingar under året hos alla klubbar. 

 

 

Styrelsen vill tacka alla som på ideell basis gjort 2024 till ett bra år med dom förutsättningar som 

har funnits! 

 

Nu ställer vi om och ser fram emot 2025 som förhoppningsvis blir superbra! 

 

Vi kan om vi vill! 

Tillsammans är vi stark! 

 

//Styrelsen 

 

 

 
 

 


